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EU: Kvůli válce na Ukrajině EU očekává statisíce uprchlíků. Eurokomisař zodpovědný za
humanitární pomoc a krizovou ochranu Janez Lenarčič dokonce mluvil o celkovém počtu
přes 7 milionů lidí.

 

Nancy Faeserová (SPD) po mimořádné schůzce ministrů vnitra EU prohlásila, že uprchlíci nemusí
absolvovat azylové řízení.
Podle OSN od začátku ukrajinské války uprchlo do sousedních zemí asi 370 000 lidí. Do Polska jich
prý už dorazilo 156 000. Do Rumunska zatím uprchlo téměř 71 000 lidí.  Někteří  už přijeli  do
Rakouska. Na Slovensko do nedělního rána dorazilo už 25 395 lidí. V Maďarsku bylo jen v sobotu
registrováno 10 000 uprchlíků.

Videa z Ukrajiny sdílená na sociálních sítích pod hashtagem #AfricansinUkraine ukazují, jak tyto
proudy uprchlíků mohou vypadat. Toto video ukazuje velkou skupinu Afričanů, kterým je zabráněno
nastoupit do vlaku. Říká se, že nejvíce Afričanů studuje na Ukrajině.
Jak uvádí Berliner Kurier , na Ukrajině žijí tisíce studentů z afrických zemí, většina z nich je z
Maroka, Egypta, Ghany a Nigérie. Studují medicínu nebo inženýrství. Vybrali si Ukrajinu, protože
mnohé univerzity mají skutečně dobrou pověst, ale také proto, že životní náklady jsou levnější než v
západní Evropě. Letět domů letadlem už dávno nebylo možné. Velvyslanectví několika afrických zemí
prý mezitím dosáhla dohody s polskými úřady, která umožňuje studentům vstup do země z Ukrajiny.
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